
Szanowny Panie Prezydencie,  

 

W ubiegły weekend 20.12.2020 roku wiele osób odwiedziło Cmentarz Centralny. Jak zawsze wiele 

osób zaparkowało swoje samochody na placu Słowińców poniżej załączam zdjęcie wykonane w 

niedzielę.   

 

Rada Osiedla Gumieńce od kilku lat prowadzi rozmowy w sprawie wykonania na tym terenie parkingu. 

Nie przystoi ażeby w 21 wieku mieszkańcy w drodze na cmentarz parkowali na klepisku. Miasto szczyci  

się pięknym poniemieckim cmentarzem, ale nie potrafi od lat zapewnić mieszkańcom infrastruktury 

umożliwiającej korzystanie z jednego z największych cmentarzy w Europie. Na zdjęciu widzimy, że z 

niewyjaśnionych powodów, na tym niezagospodarowanym terenie służącym jako parking dla 

Cmentarza Centralnego miasto wykonało nasadzenia drzew. Proszę o wyjaśnienie co kierowało 

miastem ażeby przed wykonaniem inwestycji polegającej na budowie miejsc do parkowania wykonać 

nasadzenia?  

Kolejność powinna być odwrotna, najpierw utwardzenie potem nasadzenia. W przeciwnym razie 

kolejny raz będziemy niszczyć drzewa, które zdążą się już ukorzenić. Cały ten obrazek jest dość 

groteskowy. 

W miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego teren ten oznaczony jest jako: ZG.1011.ZP w 

którym znajduje się teren elementarny 2KS, dla którego ustalono funkcję parkingu. Proszę o 

informację: 



-  czy wydział wybierając ten teren pod nasadzenia sprawdził zapisy planu, czy była tam wizja w 

terenie i czy ktoś może zauważył, że ten teren służy jako bardzo potrzebny parking?  

- czy miasto boryka się z deficytem miejsc do wykonywania nasadzeń? Czy to był ostatni wolny, 

niezagospodarowany teren bez drzew? 

- Czy nasadzenia zostały wykonane w taki sposób że w przyszłości będzie możliwe wykonanie 

utwardzenia miejsc postojowych? 

- Jak miasto zamierza zabezpieczyć nasadzenia przez rozjechaniem?  

- Czy miasto zmierza zabronić mieszkańcom wjazdu na ten nieużytek? Jeżeli tak to w którym miejscu 

jest przewidziana kompensacja miejsc do parkowania? Tutaj od razu dodam, że parkowanie wzdłuż 

ulicy Dworskiej jest mocno uciążliwe dla mieszkańców tej ulicy. 

- kiedy miasto planuje w tym miejscu wykonać należyty parking dla osób odwiedzających Cmentarz 

tak ażeby w godny sposób każdy z nas w tym osoby na wózkach dla niepełnosprawnych mogły 

dotrzeć na cmentarz?  

Radna Miasta Dominika Jackowski  

   


